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Määräraha puhepalvelimen hankintaan

475/02.02.00/2017

Sosiaali- ja terveyslautakunta 23.08.2018 § 39

Hoito- ja vanhuspalvelujen johtaja Taina Lahtiola

Birgittakodin ja vuodeosaston Vivago hyvinvointiratkaisuun liitetty Sie-
mens/Uni fy puhepalvelin on vaurioitunut ukonilmalla käyttö- ja korjaus-
kelvottomaksi. Pu he pal ve li men varaosia ei ole enää markkinoilla.

Akuuttiin apuun on saatu Vivagolta toiselle asiakkaalle korvamerkitty va ra-
lai te, jota ei voida toimittajasta johtuvista syistä vuokrata pidem mäk si
aikaa. Potilasturvallisuuden turvaamiseksi po ti las kut su jär jes tel män on
toimittava kokonaisuutena moitteettomasti. Rikkoutuneen pu he pal ve li men
tilalle on hankittava pikaisesti tämän päivän tekniikkaan poh jau tu va
gsm-pohjainen ratkaisu.

Tämä tarkoittaa puhelinjärjestelmän, tukiasemien sekä huonekojeiden uu-
si mis ta, jolloin vanhan tekniikan puhepalvelinta ei enää jatkossa tarvita.

Tarvittava lisämääräraha hankinnalle on 50 000 euroa. Rikkoutuneelle
laitteelle haetaan vakuutuskorvausta.

PERUSTURVAJOHTAJA:

Sosiaali- ja terveyslautakunta päättää esittää kau pun gin hal li-
tuk sel le ja edelleen kaupunginvaltuustolle 50 000 euron li sä-
mää rä ra haa sosiaali- ja terveyslautakunnan investointeihin
pu he pal ve li men hankintaan.

SOSIAALI- JA TERVEYSLAUTAKUNTA:

Perusturvajohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginhallitus 03.09.2018 § 299

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus esittää, että valtuusto myöntää vuo-
den 2018 talousarvion investointiosaan uuden 50 000 euron
mää rä ra han nimellä "Sosiaali- ja terveyslautakunta / Pu he pal-
ve li men hankinta".

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginvaltuusto 10.09.2018 § 69



KAUPUNGINHALLITUS:

Valtuusto myöntää vuoden 2018 talousarvion in ves toin ti osaan
uuden 50 000 euron määrärahan nimellä "Sosiaali- ja ter veys-
lau ta kun ta / Puhepalvelimen hankinta".

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Kaupunginhallituksen ehdotus hyväksyttiin.


